

Pupils in Years 5-10 - Mid Semester Assessments – from October 28<sup>th</sup> 2018 - OWLTS Online Testing Programme.

Dear Parents,

We hope your child has had a very positive and productive start to the Semester.

Immediately after the October break (Week Commencing October 28<sup>th</sup> 2018) all our students in Years 5-10 will complete their Mid Semester Assessments as scheduled on the published Ta'allum calendar. In most cases the Assessments will take place during normal lessons. The assessments will reflect the agreed learning Objectives for the Semester which will be posted on the school's website. These Mid Term Assessments will provide students, teachers and parents with a 'snapshot' from which to evaluate and track your child's academic progress in the semester so far.

**This year students will complete their assessments in English, Maths, Science and Arabic on their tablets using the OWLTS online testing programme.** The programme allows for a variety of assessment tasks. It is essential that your child is familiar with the programme and this style of assessment. **End of Semester Exams will also be completed using the tablets.** For the next month, lessons in the core subjects will utilise tablets to help students prepare in class through online activities. Please note that tablets are required items for school. Pupils who fail to bring their tablet to school without good reason will be subject to Behaviour sanctions according to the Academy's Behaviour Policy. In the event of a tablet needing to be replaced or repaired, parents are asked to liaise immediately with the technical support team at the Academy. Your child will be disadvantaged if he or she does not have a tablet and is unable to practise online assessment techniques beforehand.

We wish all our students the very best of success in their preparations for their Mid Semester assessments over the coming weeks. Please do not hesitate to contact me if you have any questions or require further clarification of these details.

We thank you in anticipation of your cooperation and support.

Yours faithfully



Principal  
Al Jazeera Academy



2018/09/25

**تقييم أداء طلبة الصفوف 5 – 10 في منتصف الفصل الدراسي بدءًا من 28 أكتوبر 2018**  
**باستخدام برنامج التقييم المحوسب (OWLTs)**

السادة أولياء الأمور الأعزّاء

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته، وبعد:

نأمل في أن يكون ابنكم/ابنتكم قد حظي/حظيت ببداية عام دراسي إيجابية ومثمرة للغاية.

فور عودة أبنائنا الطلبة من إجازة شهر أكتوبر، (وتحديدًا في 28 أكتوبر 2018) سيتقدّم جميع طلبة الصفوف 5 – 10 لاختبارات منتصف الفصل الدراسي الأول كما هو مقرّر في التّقييم السنويّ لمدارس مجموعة (تعلم). وفي معظم الحالات، ستجرى هذه الاختبارات خلال الحصص العادية. وسوف تبنى الاختبارات وفق أهداف التّعلم المتّفق عليها لهذا الفصل والتي ستُنشر على موقع المدرسة. إنّ اختبارات منتصف الفصل الأول ستزوّد الطلبة والمعلّمين وأولياء الأمور بتصوّر حول مدى التّقدم الأكاديمي الذي أحرزه الطالب/الطالبة خلال هذه المدة.

وفي هذا العام سوف يؤدّي طلبة الصفوف 5 – 10 اختباراتهم في اللّغة الإنجليزيّة، والرياضيات، والعلوم، واللّغة العربيّة باستخدام (التّابلت) من خلال برنامج الاختبارات عبر الإنترنت (OWLTs). إنّ هذا البرنامج يتيّح الفرصة لإجراء مجموعة متنوّعة من مهامّ التّقييم. ومن الصّروري أن يكون ابنكم/ابنتكم على دراية بهذا الأسلوب في التّقييم، علمًا بأنّ الطلبة سيؤدّون أيضًا اختبارات نهاية الفصل باستخدام التّابلت. وفي الشهر القادم، سوف يُستخدّم التّابلت في حصص الموادّ الرئيسيّة (المشار إليها أعلاه) لتهيئة الطلبة وتدريبهم على استخدام هذا الأسلوب في التّقييم من خلال تنفيذ أنشطة صفيّة تُجرى عبر الإنترنت. ويرجى ملاحظة ضرورة حرص الطالب/الطالبة على إحضار التّابلت معه/ها إلى المدرسة. ومن يتقاعس عن إحضار التّابلت، من دون سبب وجيه، سيعرّض نفسه لإجراء تأديبي وفق سياسة السلوك الخاصّة بالمدرسة. وفي حال الحاجة إلى تبديل التّابلت أو صيانتها ينبغي لولي الأمر أن يسارع إلى مراجعة قسم الدّعم الفنيّ في الأكاديميّة، علمًا بأنّ عدم إحضار ابنكم/ابنتكم للتّابلت وعدم ممارسته/ها مسبقًا لهذا الأسلوب في التّقييم عبر الإنترنت سيؤثّر سلبيًا على مستوى اكتسابه/ها للخبرات التعليميّة المستهدفة.

نرجو لجميع طلبتنا/طالباتنا السّداد في استعدادهم لاختبارات منتصف الفصل خلال الأسابيع القادمة، ونرجو عدم التّردّد في التّواصل معنا في حال وجود أيّ استفسار أو في حال الحاجة إلى مزيد من التّوضيح.

شاكرين لكم، مقدّمًا، تعاونكم ودعمكم.

مع فائق الاحترام والتّقدير،،،



مدير المدرسة  
أكاديمية الجزيرة

